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BRM.0002.18.2019 
Protokół Nr XVIII/19 

z XVIII sesji Rady Miejskiej w Rynie 
odbytej w dniu 18 grudnia  2019 roku 

 
 

Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy  przy ul. Ratuszowej 2 w Rynie  w 
godz.15:00 do 16:00. 

 
 W obradach uczestniczyli: 

-     Radni Rady Miejskiej 
      -     Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Jarosław Filipek 
      -     Sekretarz Gminy - Monika Chyła   
      -     Radca Prawny    - Teresa  Dąbrowska 
      -     Skarbnik Gminy  -  Agnieszka Kozłowska – Budka 
      -     Kierownicy Jednostek Organizacyjnych 
   

    
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w okresie   
    między sesjami. 
5. Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między sesjami. 
6. Informacja w zakresie bezpieczeństwa i porządku publicznego   na terenie Miasta i Gminy.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn  na lata 2020-  
    2027. Druk 1 
8. Uchwalenie budżetu na 2020 rok Druk 2 : 
    1/ odczytanie projektu uchwały budżetowej 
    2/ odczytanie opinii poszczególnych komisji Rady 
    3/ odczytanie opinii w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez przewodniczącego             
        komisji  właściwej do spraw budżetu 
    4/ odczytanie opinii  Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej oraz o   
        prognozie długu 
    5/ dyskusja nad projektem uchwały budżetowej 
    6/ głosowanie nad uchwałą budżetową.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Rynie na 2020r. Druk 3 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  w     
      Rynie na 2020r. Druk 4 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej  w Rynie na     
      2020r. Druk 5 
12. Podjęcie uchwały w sprawie Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Rynie. 
      Druk 6  
13. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości niezabudowanej,   
      oznaczonej nr 31/34 położonej przy ul. Szkolnej w Rynie. Druk 7 
14. Podjęcie uchwały w sprawie  przeznaczenia do dzierżawy działek o nr 21/15, 21/16 i   
      21/18, położonych przy Placu Wolności  w Rynie. Druk 8  
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2019r. Druk  9 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata  
      2019-2026. Druk 10 
17. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje.    
18. Zamknięcie posiedzenia.                           
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Ad. 1 Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził 
prawomocność obrad, w których  uczestniczyło 15 radnych.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 
 
Ad. 2 Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – wniósł o rozszerzenie porządku obrad o dodatkowy punkt: 
 
„ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XVI/117/19 Rady Miejskiej w Rynie z dnia  
27 listopada 2019 r. w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz zasad jej   
ustalania, poboru i terminów płatności – Druk 11.” 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie proponowaną zmianę do  
porządku obrad i zaproponował, aby powyższy projekt uchwały był rozpatrywany, jako punkt 17. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad.3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
1/ Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie przyjęcie protokółu z  sesji w 
dniu 27 listopada 2019r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, 
Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka Owczarek, Roman 
Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Beata Barbara Bojarska 
 
2/ Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie przyjęcie protokółu z  sesji w 
dniu 12 grudnia 2019r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
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Ad.4  Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w   
          okresie między sesjami. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że  
 
1/ 4 grudnia br. uczestniczył w spotkaniu, z przedsiębiorcami z terenu naszej gminy, zorganizowanym 
przez Pana Burmistrza MiG Ryn 
2/ 9 grudnia br., w Centrum Integracji Społecznej w Giżycku, brał udział w spotkaniu zespołu w ramach 
ekonomii społecznej  
3/ 12 grudnia wspólnie z Panem Burmistrzem, uczestniczył w Wigilii zorganizowanej przez Uniwersytet 
Trzeciego Wieku wspólnie i  Klub Emerytów. 
4/ 14 grudnia brał udział w przekazaniu  samochodu dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Rynie  
5/ 15 grudnia uczestniczył w Jasełkach w miejscowości Sterławki Wielkie, które zostały zorganizowane 
w sposób bardzo profesjonalny. Podziękował Sołectwu, Sołtysowi oraz Pani z filii Biblioteki za 
zaproszenie. Dodał, że w Sterławkach W. powstało Koło Gospodyń Wielkich, które jest już trzecim 
kołem funkcjonującym na terenie naszej gminy. 
6/ do Biura Rady wpłynęło wiele życzeń świątecznych i noworocznych od instytucji, samorządów 
7/ wpłynęło pismo od mieszkańców wsi Ławki, adresowane do Pana Burmistrza i Rady Gminy Ryn 
dotyczące oświetlenia. Pan Przewodniczący – odczytał treść pisma.  
Pismo stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu 
 
Ad.5 Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między  
         sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że: 
1/ 28 listopada, w hotelu Zamek Ryn , odbył się  konwet  marszałków Rzeczypospolitej Polskiej 
2/ 14 grudnia odbyło się spotkanie z przedsiębiorcami, kolejne spotkanie odbędzie się w maju 
3/  koło Barczewa, 5 grudnia odbyło się Krajowe zebranie Sieci Cittaslow oraz zebranie stowarzyszenia 
Cittaslow  
4/ 7 grudnia uczestniczył w Rodzinnym Turnieju Badmintona, który odbył się w Rynie, po raz pierwszy  
5/ 9 grudnia odbyło się spotkanie ze stowarzyszeniami sportowymi 
6/ 11 grudnia uczestniczył  w walnym zebraniu grupy członkowskiej Banku Spółdzielczego w Rynie 
7/ 12 grudnia uczestniczył w spotkaniu opłatkowym Uniwersytetu Trzeciego Wieku, jak również grupy 
Emerytów i Rencistów 
8/ 14 grudnia odbyło się oficjalne przekazanie samochodu strażackiego, na którym było wiele gości  
9/ 15 grudnia uczestniczył w Jasełkach w Sterławkach Wielkich  
10/ 17 grudnia uczestniczył w spotkaniu opłatkowym Komisji ds. Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych 
11/ 18 grudnia brał udział w spotkaniu opłatkowym zorganizowanym przez Marszałka Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego. 
 
Ad.6  Informacja w zakresie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta i Gminy.  
 
Pan K. Korecki – Kierownik Posterunku Policji w Rynie – przedstawił informację za okres od 1 stycznia 
do 10 grudnia 2019r. Poinformował, że w tym okresie wykonano 907 służb patrolowych i obchodowych 
( o 92 służby więcej niż w analogicznym okresie poprzedniego roku ), przeprowadzono 549 interwencji 
( o 39 więcej ), otrzymano 318 zgłoszeń ( o 61 więcej ), wylegitymowano 548 osób ( o 143 więcej ),   
zatrzymano 18 sprawców na gorącym uczynku ( o 10 więcej ) byli to w większości nietrzeźwi sternicy 
na wodzie i nietrzeźwi kierujący, 6 mieszkańców doprowadzono do wytrzeźwienia ( o 1 więcej ), 
nałożono 76 mandatów karnych ( o 11 więcej ), pouczono 91 osób. 
Kierownik Posterunku Policji w Rynie stwierdził, że w jego ocenie służby patrolowe przyczyniły się do 
poprawy bezpieczeństwa. Służba patrolowo- obchodowa spowodowała zmniejszenie kradzieży, 
wykroczeń. W 2019r. było 75 kolizji drogowych ( o 3 mniej ), 11 wypadków drogowych ( o 8 więcej ), 
wykonano około 30 służb na wodzie. Dodał, że w tym roku znacznie zmniejszył się problem tzw.  
„ falowania na wodzie”. 
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Pani J. Kryńska - Cieśla – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego Spraw Socjalnych i 
Zdrowia – zapytała o obecną sytuację kadrową oraz o sytuację kadrową  podczas sezonu letniego.  
 
Pan K. Korecki – Kierownik Posterunku Policji w Rynie – odpowiedział,  że od 15 lipca do 15 września 
było wsparcie w postaci dwóch dodatkowych policjantów. Ale,  praktycznie od początku roku do 
początku grudnia, w stałej obsadzie byli pomniejszeni o jednego policjanta, który był przez ten okres 
delegowany do Komendy w Giżycku, bądź przebywał na zwolnieniu lekarskim. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej – stwierdził, że ciszy to, że było dużo więcej interwencji, 
legitymowań, a zwłaszcza pouczeń. Niestety mandatów było więcej i o 8 więcej wypadków. Podkreślił, 
że nie ma żadnej wątpliwości, że policjanci w Rynie są potrzebni i , że robią dobra robotę. 
 
Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn  na lata 2020-   
        2027. Druk 1 
 
Pani A. Kozłowska-Budka – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały oraz pozytywną opinię 
Regionalnej Izby Obrachunkowej  . 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn  na lata 2020 - 2027.Druk 1 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
Uchwała Nr XVIII/123/19 stanowi załącznik nr 4  do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad.8 Uchwalenie budżetu na 2020 rok Druk 2 : 
   
  1/ odczytanie projektu uchwały budżetowej 
 
Pani A. Kozłowska-Budka – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt budżetu na 2020r. ze zmianami. 
 
  2/ odczytanie opinii poszczególnych komisji Rady 
   
1/ Pani E. Fitza – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – odczytała pozytywną opinię 
komisji o projekcie budżetu na 2020 rok ( opinia jednogłośna ) – opinia stanowi załącznik nr  5 do 
niniejszego protokółu. 
 
2/ Pan  I. Nieckarz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - odczytał pozytywną opinię komisji    
 o projekcie budżetu na 2020 rok ( opinia jednogłośna ) – opinia stanowi załącznik nr 6  do  niniejszego 
protokółu. 
 
3/ Pani J. Kryńska - Cieśla – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego Spraw Socjalnych i 
Zdrowia – przedstawiła pozytywną opinię komisji o projekcie budżetu na 2020 rok –  
( opinia jednogłośna) opinia stanowi załącznik nr 7  do niniejszego protokółu. 
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  3/ odczytanie opinii w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez przewodniczącego             
      komisji  właściwej do spraw budżetu 
  
Pani B. Bojarska - Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa, Finansów i   
Turystyki - odczytała pozytywną opinię komisji o projekcie budżetu na 2020 rok ( opinia jednogłośna )  
– opinia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
 
  4/ odczytanie opinii  Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej oraz o   
      prognozie długu 
    
Pani A. Kozłowska- Budka - Skarbnik Gminy – odczytała pozytywną opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej na 2020r. - opinia RIO stanowi załącznik nr 9  do 
niniejszego protokółu. 
 
 5/ dyskusja nad projektem uchwały budżetowej ( ze zmianami) 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – podziękował Pani Skarbnik za skonstruowanie pierwszego w jej życiu 
budżetu gminy, któremu poświęciła bardzo dużo pracy, zostając po godzinach.  
  
 
6/ głosowanie nad uchwałą budżetową 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
uchwalenia budżetu Gminy Ryn na 2020r. Druk 2 ze zmianą 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
Uchwała Nr XVIII/124/19 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady - zarządził pięciominutową przerwę w obradach. 

Po przerwie: 

Ad.9  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Rynie na 2020r.  
          Druk 3 
 
1/ Pan  I. Nieckarz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – poinformował, że Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
2/ Pani B. Bojarska - Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa, Finansów i   

Turystyki - poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
3/ Pani E. Fitza – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – poinformowała, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
4/ Pani J. Kryńska - Cieśla – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego Spraw Socjalnych i 
Zdrowia - poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Rynie na 2020r. Druk 3 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
Uchwała Nr XVIII/125/19 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady  
           Miejskiej  w Rynie na 2020r. Druk 4 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  w Rynie na 2020r. Druk 4 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
Uchwała Nr XVIII/126/19 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
 
Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej  w  
           Rynie na  2020r. Druk 5 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej  w Rynie na 2020r. Druk 5 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
Uchwała Nr XVIII/127/19 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
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Ad.12  Podjęcie uchwały w sprawie Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w  
            Rynie. Druk 6 z autopoprawką 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – wniósł autopoprawkę i zaproponował, aby paragraf 2 otrzymał 
brzmienie: „ § 2 Traci moc uchwała Nr XVII/125/16 Rady Miejskiej w Rynie  z dnia 27 kwietnia 2016r. w 
sprawie Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Rynie.” 
 
Pani J. Kryńska - Cieśla – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego Spraw Socjalnych i 
Zdrowia - poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Rynie. Druk 6 z autopoprawką 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
Uchwała Nr XVIII/128/19 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad.3 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości niezabudowanej,   
      oznaczonej nr 31/34 położonej przy ul. Szkolnej w Rynie. Druk 7 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały dotyczący przeznaczenia  do sprzedaży w 
trybie przetargowym - nieruchomości niezabudowanej, położonej przy ul. Szkolnej w Rynie, oznaczonej 
nr 31/34 o pow.805m². 
 
Pani B. Bojarska - Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa, Finansów i   

Turystyki - poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej nr 31/34 położonej przy ul. 
Szkolnej w Rynie. Druk 7 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
Uchwała Nr XVIII/129/19 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
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Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie  przeznaczenia do dzierżawy działek o nr 21/15, 21/16 i 21/18, 
położonych przy Placu Wolności  w Rynie. Druk 8  
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały dotyczący przeznaczenia do dzierżawy 
działek nr 21/15 o pow. 67m²; nr 21/16 o pow.122m²;  nr 21/18 o pow.20m² położonych przy Placu 
Wolności w Rynie - w trybie bezprzetargowym na rzecz dotychczasowych dzierżawców - właścicieli 
budynków handlowo-usługowych. 
 
Pani B. Bojarska - Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa, Finansów i   
Turystyki - poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
przeznaczenia do dzierżawy działek o nr 21/15, 21/16 i 21/18, położonych przy Placu Wolności  w 
Rynie. Druk 8  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
Uchwała Nr XVIII/130/19 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad.15 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2019r. Druk  9 z  
           autopoprawkami. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – wniósł autopoprawki do projektu uchwały, oznaczone na czerwono, 
zawarte w dodatkowym druku, który został dostarczony radnym. 
 
Pani A. Kozłowska- Budka - Skarbnik Gminy – przedstawiła proponowane zmiany do projektu budżetu. 
 
Pani B. Bojarska - Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa, Finansów i   
Turystyki - poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zmian budżetu gminy Ryn na 2019r. Druk  9 z autopoprawkami. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
Uchwała Nr XVIII/ 131/19 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
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Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad.16 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata  
      2019-2026. Druk 10 
 
Pani A. Kozłowska- Budka - Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. 
 
Pani B. Bojarska - Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa, Finansów i   
Turystyki - poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata 2019-2026. Druk 10 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
Uchwała Nr XVIII/ 132/19 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad.17 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XVI/117/19 Rady Miejskiej w Rynie z dnia  
      27 listopada 2019 r. w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz zasad jej   
      ustalania, poboru i terminów płatności – Druk 11 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że zachodzi potrzeba dokonania kosmetycznych zmian 
w podjętej wcześniej uchwale.  
 
Pani A. Kozłowska – Budka – Skarbnik Gminy – poinformowała, że proponuje się dokonać 
następujących zmian w paragrafie 2 :  

1)  litera ”a” otrzymuje brzmienie: 
a) przy sprzedaży ze stoiska handlowego 16,00 zł. 

2) skreśla się literę „b” 
3) litera ”c” otrzymuje brzmienie: 

c) przy sprzedaży z ręki, skrzynki, kosza, wózka ręcznego 4,00 zł. 
 
Pani B. Bojarska - Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa, Finansów i   
Turystyki - poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zmiany uchwały XVI/117/19 Rady Miejskiej w Rynie z dnia 27 listopada 2019 r. w sprawie określenia 
wysokości stawek opłaty targowej oraz zasad jej ustalania, poboru i terminów płatności – Druk 11 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
Uchwała Nr XVIII/ 133/19 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
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Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad.18 Sprawy różne, wolne wnioski i informacje.    
 
Pani J. Kryńska - Cieśla – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego Spraw Socjalnych i 
Zdrowia – przedstawiła wniosek Komisji  z 11 grudnia br. następującej treści: 
„ o wystąpienie do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Olsztynie  celem podjęcia 
działań zmierzających do: 
1/ zamontowania lustra w miejscowości Skop, przy drodze krajowej nr 59 - przy posesji nr 2 –  które 
zapewni bezpieczny wyjazd mieszkańcom posesji nr 1 
2/  zamontowania lustra w miejscowości Skop, przy drodze krajowej nr 59 -   przy posesji nr 16 – które 
zapewni bezpieczny wyjazd mieszkańcom posesji nr 17. 
Prosi się GDDKiA o powiadomienie o dacie planowanej wizji lokalnej w związku z powyższym 
wnioskiem.” 
 
Pani J. Kryńska - Cieśla – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego Spraw Socjalnych i 
Zdrowia – przypomniała, że już wcześniej taki wniosek został skonstruowany i wysłany, jednak nie 
spotkał się on z akceptacją Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. W obecnym wniosku 
dopisano, że:  „ Prosi się GDDKiA o powiadomienie o dacie planowanej wizji lokalnej w związku z 
powyższym wnioskiem.”  
Dodała, że Pan K. Jarosz kontaktował się z osobą odpowiedzialną za wizję. Wyszły tam jakieś 
niejasności, stąd ponowny wniosek z dopiskiem o powiadomienie o terminie wizji, aby mieszkańcy i 
Pan K. Jarosz mogli w niej uczestniczyć, bo na pewno ich zdanie będzie się liczyło. 
 
Pan K. Jarosz poinformował, że dzwonił do Pana, który zajmował się tą sprawą i on stwierdził, że  
w ogóle tam nie był. Dlatego chcemy być poinformowani o planowanej wizji. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – stwierdził, że z tego wynika, że Generalna Dyrekcja 
odczytała z mapy odległości, nie będąc tam na miejscu i orzekła, że lustra są tam niepotrzebne, 
chociaż naszym zdaniem są potrzebne. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie wniosek Komisji 
Bezpieczeństwa Publicznego Spraw Socjalnych i Zdrowia. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że chce sprostować swoją wypowiedź z ostatniej sesji, 
na której powiedział, że z informacji otrzymanej z Urzędu Skarbowego wynika, że wszystkie 
oświadczenia były złożone poprawnie. Stwierdził, że jednak tak nie było. Ponieważ w oświadczeniu 
majątkowym Pani R. Radziulewicz podano błędna kwotę uzyskanego dochodu w 2018r. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – złożył wszystkim obecnym na sesji oraz mieszkańcom 
serdeczne życzenia z okazji zbliżających się świat Bożego Narodzenia. Życzył, aby nadchodzące 
święta były świętami rodzinnymi, żeby nikogo nie zabrakło przy wigilijnym stole. Życzył ciepła 
rodzinnego oraz aby przyszły rok nikogo nie skaleczył, jakąkolwiek chorobą i żebyśmy w tym gronie 
spotykali się zawsze. 
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Życzył, aby mieszkańcy naszej gminy korzystali z tego co im proponujemy. Sądzi, że robimy wszystko, 
aby mieszkańcom żyło się lepiej. Życzył wszelkiej pomyślności oraz tego, aby Mikołaj był szczodry. 
 
Ad.19 Zamknięcie posiedzenia.                           

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad XVIII sesji Rady Miejskiej w Rynie Przewodniczący Rady 
zamknął obrady. 
 
                                                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej w Rynie 
Protokółowała:  
Bożena Dybała                                                                           Juliusz Brant 
 


